
„My tri králi ideme k vám, zdravia, šťastia vinšovať vám. Zdravia, šťastia, dlhé letá, 
my sme prišli k vám zďaleka. Zďaleka je cesta naša, do Betléma myseľ naša...“ 

       Koledníci z Trojmedzia zavinšovali 2. januára 2019 na pôde Mestského úradu vo Vrútkach primátorovi aj zamestnancom. 
Na Trojmedzie každoročne smerujú tisíce pútnikov, a to kvôli svätej omši, ale aj turistike, športu či zábave. Jedno 
s druhým sa krásne prelína. Túto tradíciu založili práve starostovia z Trojmedzia vo všetkých troch štátoch: Slovenska, 
Poľska, Česka, a pritom predstavujú najlepších umelcov z regiónu. Tento rok bola s nimi známa kysucká heligonkárka 
a speváčka Vlasta Mudríková, ktorá prišla aj do Vrútok. Vinšom a spevom ďakovali za spoluprácu počas celého roka. 
     Tradíciu ohlasovania Dobrej noviny oživili aj koledníci z Rímskokatolíckej farnosti vo Vrútkach. Malí koledníci vinšovali 
a spievali 3. januára v sobášnej sieni mestského úradu. V mnohých obciach a najmä mestách tento zvyk upadol 
a takmer sa naň zabudlo. Vo Vrútkach je aj vďaka p. dekanovi Jozefovi Petrášovi koledovanie a vinšovanie tradíciou.   -red-                                                                                                                    
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Tohtoročná zima nám ukazuje svoju moc
Po niekoľkých rokoch nie veľmi silných 
zím sa nám toto ročné obdobie 
opäť predstavilo vo svojej plnej sile 
a výdatnosti snehových zrážok. Tie 
v kombinácii s teplotami okolo 0 °C 
najmä v ranných hodinách menia 
komunikácie na zľadovatené plochy a 
cez deň na priestory s kašovitou vrstvou 
mokrého snehu. Takáto zima znamená 
neustále výjazdy techniky na priebežné 
zmierňovanie následkov počasia a 
zabezpečenia základnej zjazdnosti a 
bezpečnosti komunikácií.
V prvej polovici januára súhrnne 
napadol takmer jeden meter snehu 
a už aj vo Vrútkach sa začali hromadiť 
kopy na okrajoch ciest, čo často viedlo 
a aj vedie k veľkým dopravným a 
bezpečnostným problémom. Situáciu 
možno charakterizovať ako hraničnú 

medzi 2. stupňom pohotovosti a 3. 
stupňom kalamity. Na odstránenie 
takého množstva snehu už nestačili 
technické a ľudské kapacity mesta 
Vrútky, a preto museli byť prizvaní 
aj externí dodávatelia, ktorí svojou 
technikou pomáhali a pomáhajú 
odstraňovať a odvážať sneh z ulíc, kde 
najviac obmedzuje pohyb chodcov a 
zhoršuje rozhľadové pomery vodičov. 
Chceme sa poďakovať všetkým 
Vrútočanom a prevádzkovateľom 
firiem v našom meste, ktorí pomáhajú 
svojou aktivitou pri čistení chodníkov. 
Ďakujeme aj poslancom MsZ, občanom 
a členom Dobrovoľného hasičského 
zboru vo Vrútkach, ktorí sa zúčastnili 
5. januára na odpratávaní snehu 
z chodníkov a stále kontrolujú a 
odstraňujú cencúle zo striech, aby znížili 

riziko ich pádu na chodcov. Vyzývame 
chodcov k opatrnosti pri pohybe 
okolo budov práve pre tvorbu nových 
a nových cencúľov v tomto zimnom 
počasí. Žiadame o trpezlivosť občanov, 
ktorí užívajú parkovacie plochy pri 
svojich panelákoch alebo bývajú na 
komunikáciách 3. kategórie z pohľadu 
zimnej údržby. Vzhľadom na súčasnú 
snehovú nádielku sa odhŕňače na tieto 
komunikácie dostávajú niekedy až po 
vyše šiestich hodinách. Obmedzenie sa 
prejavuje aj pri obydliach obyvateľov 
súkromných, mimoriadne úzkych alebo 
slepých ulíc či na najvzdialenejších 
okrajoch Vrútok. S ich obyvateľmi 
priebežne komunikujeme a snažíme sa 
existujúce problémy postupne riešiť.

Ing. Dušan Kramár, vedúci odboru 
životného prostredia MÚ vo Vrútkach

Aké opatrenia mesto Vrútky prijalo
na posilnenie výkonov zimnej údržby? 
1. Opakovane zasadá pod vedením primátora operačný štáb 
zimnej údržby, ktorý vyhodnocuje situáciu a prijíma konkrétne 
opatrenia.
2. Je zabezpečený dispečing zimnej údržby a naši vlastní 
zamestnanci vychádzajú do terénu ráno, popoludní aj v noci.
3. Už pred zimou sa dokúpila výkyvná radlica na UNC.
4. Opravila sa snežná fréza a dokúpila sa ešte jedna, obe sú 
permanentne využívané na očistu chodníkov.
5. Zakúpilo sa náradie na manuálne čistenie chodníkov 
a zorganizovali sa brigády zamerané na očistu chodníkov 
a verejných priestranstiev.
6. Zintenzívnila sa spolupráca s členmi DHZ Vrútky, ktorí 
opakovane pomáhajú pri zimnej údržbe.
7. S využitím vlastných kapacít aj dodávateľov sa zrealizoval odvoz 
nahromadeného snehu z časti ulíc Čachovský a Matušovičovský 
rad, Partizánska, Horná, Gen. Kordu, Lesná, Podjavorinskej, 
Tajovského, Sládkovičova, Sv. Cyrila a Metoda, M. R. Štefánika, 
pešej zóny, Komorovej a Kmeťovej.
8. K dispozícii je posypový štrk v žltých plastových nádobách, 
ktorý môžete pokojne použiť.
9. Na posilnenie očisty verejných priestranstiev sme využili služby 
partie živnostníkov z Martina.
10. Intenzívne komunikujeme so SAD, a. s., aj s firmou Brantner, 
a. s., zabezpečujúcou odvoz odpadu, a okamžite odstraňujeme 
problémy, ktoré sú nahlásené.

Ako môžete vy občania pomôcť, aby sa čo 
najviac zmiernili dopady snehovej nádielky?
1. Autá parkujte, ak je to možné, vo vlastných dvoroch, resp. 
na jednej strane cesty, inak odhŕňač nemá kadiaľ prejsť.
2. Rešpektujte dočasné dopravné značenie a pokyny 
pracovníkov zabezpečujúcich zimnú údržbu.
3. Ak je to možné, autá, na ktorých v zime nejazdíte, parkujte 
mimo využívaných komunikácií a parkovísk.
4. Keď odhŕňate sneh pred vlastnou bránou, neprehraďte 
ním chodníky.
5. Ak môžete uložiť odhrnutý sneh na vlastný pozemok, 
urobte tak. 
6. Ak chcete pomôcť s očistou chodníkov a verejných 
priestorov, pomôže aj odhrnutie nahromadeného snehu 
pred autobusovou zástavkou, vstupom na prechod pre 
chodcov či popri stojisku kontajnerov. 
7. Pomôže aj priebežná očista jednotlivých parkovacích miest 
na parkoviskách, ktoré sú málokedy dostatočne vyprázdnené 
na to, aby sa dali dôsledne vyčistiť technikou. 
8. Odstraňujte cencúle a nahromadený sneh zo striech na 
vlastných nehnuteľnostiach.
9. Neodvezené smeti či potrebu zimnej údržby hláste na 
dispečing ZÚ 0907 710 546, naši pracovníci nie sú povinní 
sledovať sociálne siete.
10. A hlavne – pri očiste dbajte na vlastnú bezpečnosť.

Nová snehová fréza Dobrovoľní hasiči pomáhali mestuOdvoz nahrnutého snehu



Vrútočan

3

Rekonštrukciou zhodnotia aj ušetria
   Na prelome rokov 2018/2019 bolo 
mesto Vrútky účastníkom  kolaudácie 
aj začatia stavebného konania dvoch 
objektov v meste, ktoré sú v správe štátu. 
V prvom prípade sa jednalo rekonštrukciu 
prevádzkového objektu TO Vrútky 
(oproti železničnej stanici). Predmetom 
rekonštrukcie bola výmena pôvodných 
okenných a dverných drevených výplní 
za nové, zníženie podhľadov, zateplenie 
stropov nad poschodím a na prízemí vo 
vstupnom zádverí, kompletná výmena 
strešného plášťa s krytinou, vyspravenie 
pôvodnej fasády spojenej s novým 
silikátovým náterom a osadením nových 
strešných žľabov a zvodov.

V druhom prípade sa jedná o 
rekonštrukciu a modernizáciu OO PZ 
Vrútky (Judíkova ulica). Predmetom 
rekonštrukcie bude komplexné zateplenie 

budovy kontaktným zatepľovacím 
systémom, výmena všetkých okenných 
a dverných výplní, výmena všetkých 
klampiarskych výrobkov, strešných 
zvodov, elektroinštalácie, bleskozvodu, 
technologických rozvodov, vykurovacej 
sústavy a vykurovacích telies ako aj 
výmena hospodárnejších a účinnejších 
svietidiel.
V obidvoch prípadoch štát (ŽSR, 
MVSR) investuje do svojich budov nie 
malé finančné prostriedky za účelom 
zabezpečenia zníženia energetickej 
náročnosti ich prevádzky, zlepšenia 
pracovného prostredia zamestnancov 
a v neposlednom rade aj  vzhľadu 
uvedených nehnuteľností. 

Ing. Dušan Kramár, vedúci odboru 
životného prostredia MÚ vo Vrútkach

         Gymnázium
    je pripravené prijať      
     nových študentov

Koncom roku 2018 nás zastihla 
nepríjemná správa. Gymnázium 
J.C. Hronského vo Vrútkach, ktoré 
je súčasťou našej spojenej školy, 
nedostalo pridelených žiakov pre 
školský rok 2019/2020, čo znamená, 
že nemôžeme otvoriť prvý ročník 
gymnázia.  Toto rozhodnutie Žilinského 
samosprávneho kraja (ŽSK) vychádza 
zo stratégie podpory stredného 
odborného školstva. Pre vrútocké 
gymnázium so 60- ročnou tradíciou by 
však znamenalo jeho postupný útlm.
Je prirodzené, že sa to ani vedeniu 
školy, ani vedeniu mesta a ani 
poslancom MsZ nepáčilo. Nie je dobré 
aby jediná stredná škola na území 
mesta Vrútky, ktorá má svoju históriu 
a dáva možnosť študovať našim 
deťom doma zanikla. Po rokovaniach 
s pracovníkmi ŽSK, ktoré nikam 
neviedli, poslanci MsZ odobrili 
iniciatívu pána primátora presadiť 
otvorenie 1. ročníka v rozporovom 
konaní na Ministerstve školstva a 
športu SR. Mesto preto poslalo Žiadosť 
o preskúmanie rozhodnutia Žilinského 
samosprávneho kraja a dňa 23. 1. 
2019 sa pán primátor B. Zacharides, 
vedúca odboru pani J. Rišianová a 
p. riaditeľka E. Repková zúčastnili 
prerokovania žiadosti na Ministerstve 
školstva a športu SR. Priniesli dobrú 
správu - pre školský rok 2019/2020 
môžeme otvoriť 1. ročník gymnázia
s počtom žiakov 17. Záujem o štúdium 
na škole prejavilo už dvadsať žiakov, 
čo je dôkazom toho, že gymnázium má 
dobrú povesť. Škola organizuje aj Deň 
otvorených dverí, ktorý sa uskutoční  
8. 2. 2019 od 8 -16 hod.   
    Verím, že argumentácia zástupcov 
Mesta Vrútky dostatočne presvedčila 
zainteresovaných o opodstatnenosti 
existencie tejto jedinej vrútockej 
strednej školy aj v budúcich rokoch.                        
                                     Marián Krivuš

 viceprimátor mesta Vrútky

 Čriepky z neplánovaného rokovania MsZ
           Poslanci MsZ vo Vrútkach zasadli 
16. januára 2019 na neplánovam 
rokovaní. Najdôležitejšími bodmi 
rokovania bolo schválenie rokovacieho 
poriadku MsZ, rokovacieho poriadku 
Mestskej rady, komisií, ich plánov 
činnosti a náplň práce na rok 2019. 
Za členov Komisie finančnej, správy 
majetku, výstavby, územného rozvoja a 
životného prostredia boli zvolení: 
Ing. arch. Eleonóra Hejzlarová, 
Ing. arch. Ján Gustiňák,  Ing. Miroslav 
Krajčí, Ing. Vlasta Grajciarová, Ivan 
Kováčik, Ing. Peter Horemuž, Mgr. Ivan 
Doskočil, RNDr. Mária Rovňáková. 
Za členov Komisie sociálnej, zdravotnej, 
bytovej a verejného poriadku boli 
zvolení:  Želmíra Štanclová, Bc. Monika 
Vonsová, Juraj Argay, Milan Petržilka, 
Jozef Gorcovský, Mgr. Zuzana Furová, 
Mgr. Alena Matejová, Ing. Marek 
Veverica. Za členov Komisie školstva, 
kultúry, mládeže a športu boli zvolení: 
Mgr. Zuzana Furová, ThDr. Marián 
Krivuš, Mgr. Ľuboš Gottwald, Bc. Miriam 
Migátová, Mgr. Marianna Ruttkayová, 
Libor Pomykálek, PaedDr. Erika Repková, 
Mgr. Mária Kevická. 

        Mestské zastupiteľstvo sa tiež zaoberalo 
problematikou aktuálnych možností na 
zapojenie sa do výziev na čerpanie fondov 
Európskej únie. Ako informoval poslancov 
zastupiteľstva primátor, je možné zapojiť 
sa do výzvy z Operačného programu 
Interreg VA SR - ČR, v rámci ktorej by v 
prípade úspešnosti projektu bolo možné 
investovať do stálej expozície dejín Vrútok 
a osobností nášho mesta, ktorá by mohla 
vzniknúť v budove bývalej knižnice Hany 
Zelinovej. Z Operačného programu Ľudské 
zdroje je zas možnosť uchádzať sa o zdroje 
na napĺňanie opatrení Komunitného 
plánu sociálnych služieb mesta Vrútky so 
zameraním na rómsku komunitu. Poslanci 
informácie zobrali na vedomie a odsúhlasili 
prípravu jednotlivých projektov. Hoci na 
minuloročnom októbrovom zasadnutí 
schválili poslanci redukciu spojov na linke 
MHD č. 7, toto uznesenie na neplánovanom 
januárovom zasadnutí zastupiteľstva zrušili, 
a to na základe informácie primátora mesta 
o rokovaniach s primátorom mesta Martin 
o znížení podielu Mesta Vrútky na úhrade 
strát za MHD, ktoré sa vyvíjajú pre Vrútky 
pozitívne.                                                     -red-
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Do vrútockej ŽOSky vstúpil nový strategický investor
  Týmto investorom je spoločnosť 
BUDAMAR LOGISTICS, ktorá je už 
dnes najväčšou tuzemskou logisticko-
prepravnou skupinou a zároveň 
najziskovejšou skupinou v železničnom 
sektore. 
    Pracovné stretnutie primátora mesta 
Vrútky Mgr. Branislava Zacharidesa s 
novým predstavenstvom najväčšieho 
strojárskeho podniku v katastri Vrútok 
sa uskutočnilo 14. januára tohto roku. 
Za ŽOS Vrútky, a. s., sa na stretnutí 
zúčastnili: predseda predstavenstva 
Ing. Peter Malec, podpredsedníčka 
predstavenstva JUDr. Jana Búriková, 
člen predstavenstva Ing. Petr Vavroš 
a Ing. Vladimír Kašovský, riaditeľ odboru 
služieb.     
Asi najdôležitejšou a zároveň 
najpozitívnejšou správou pre mesto 
Vrútky, ako aj pre celý Turiec je, že 
nový investor chce túto spoločnosť 
ďalej rozvíjať. Predseda predstavenstva 
informoval primátora, že popri 
zabehnutom výrobnom programe 
fabriky postavenom nielen na údržbe 
a generálnych opravách železničných 
rušňov a vozňov, ale aj na výrobe 
vlastných vlakových súprav hodlá 
BUDAMAR práve vo vrútockej ŽOSke 
vybudovať autorizované servisné 
centrum jedného z najvýznamnejších 
európskych výrobcov elektrických 
rušňov. Táto investícia na seba viaže 

ďalšie zvyšovanie počtu zamestnancov 
firmy, pričom dopyt je najmä po 
absolventoch stredných odborných škôl, 
ako aj po vysokoškolských absolventoch 
technického zamerania. Spoločnosť im 
dokáže ponúknuť atraktívne podmienky 
na uzatvorenie pracovného pomeru. Od 
vstupu nového investora do ŽOSky sa 
počet jej zamestnancov zvýšil o 125 a 
dopyt po ďalších odborníkoch neutícha. 
Dobrou správou je tiež rozvíjajúca 
sa spolupráca firmy s priekopskou 
Strednou odbornou školou dopravnou, 
ktorá má tradíciu vo výchove odborníkov 
pre oblasť železničnej dopravy. Na 
stretnutí bol deklarovaný obojstranný 
záujem na zintenzívnení vzájomnej 
spolupráce spoločnosti, mesta a školy 
pri popularizácii odborného vzdelávania 
zameraného na profesie, ktoré ŽOSka 
potrebuje, napr. v rámci už tradičného 
podujatia Študuj dopravu. 
Súčasťou pracovného stretnutia 
primátora mesta s predstaviteľmi ŽOS 
Vrútky bola aj prehliadka výrobnej 
časti závodu, kde dnes naplno beží aj 
výroba tretej generácie dieselových 
motorových jednotiek série 861. Len 
v tomto roku má opustiť brány závodu 
až 14 kompletných vlakových súprav 
(na fotografii). Vo výrobných halách 
postupne dochádza k inováciám vo 
forme obstarania nových CNC strojov, 
pričom spoločnosť bola úspešná aj
 

v čerpaní európskych fondov. Príkladom 
čerpania dotácií z EÚ je aj nové päťosé 
CNC horizontálne obrábacie centrum 
(na fotografii), ktoré spoločnosť 
kolaudovala na vrútockom stavebnom 
úrade na sklonku minulého roka. 

-red-

V Strednej odbornej škole V Martine-Priekope otvorila
Žilinská župa dvanáste centrum odborného vzdelávania
         Stredná odborná škola dopravná v Martine získala 
ako ďalšia škola v pôsobnosti Žilinského 
samosprávneho kraja označenie Centrum 
odborného vzdelávania. „Po centrách zameraných 
na strojárstvo, automobilový priemysel, stavebníctvo, 
elektrotechniku či iné odvetvia má Žilinský 
samosprávny kraj vo svojom portfóliu už aj centrum 
zamerané na dopravu,“ uviedla predsedníčka ŽSK 
Erika Jurinová. Centrum zohrá dôležitú úlohu nielen 
v oblasti výchovno-vzdelávacej činnosti, ale aj 
v rámci celoživotného vzdelávania, ktoré môže škola 
ponúkať zamestnancom spoločnosti, ale aj verejnosti. 
„Centrum bude poskytovať žiakom školy odborné 
vzdelávanie a prípravu na vysokej kvalitatívnej úrovni 
a zastreší spoluprácu so všetkými zamestnávateľmi 
v oblasti inovácií obsahu vzdelávania podľa potrieb
 a požiadaviek trhu práce. Je to veľká výzva,“ dodala 
županka. SOŠD v Martine-Priekope ponúka 
v aktuálnom školskom roku 2018/2019 štyri študijné 
a dva učebné odbory a eviduje spolu 250 žiakov.  
                          zdroj: www.zilinskazupa.sk, foto: red
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V Kriváni sa predstavilo unikátne saxofónové kvarteto

Traja páni a jedna dáma tvoria 
saxofónové kvarteto známe ako 
Saxophopne Syncopators. Špecializujú sa 
na autentickú interpretáciu hudobného 
žánru ragtime v aranžmánoch pre 
štyri saxofóny. Hrajú na originálnych 
zrekonštruovaných nástrojoch z 
tridsiatych rokov minulého storočia. 

Predstavili sa v kultúrnej sále Kriváň vo 
Vrútkach 20. decembra. Tento vianočný 
koncert bol venovaný saxofónu ako 
nástroju mnohých farieb, zvukov a 
žánrov. Uskutočnil sa vďaka Fondu na 
podporu umenia. Bol jedným z ôsmich 
podujatí podporených z verejných 
zdrojov. O koncertoch kvarteta 

porozprával umelecký vedúci Ladislav 
Fančovič: „Tešíme sa, že vďaka Fondu na 
podporu umenia mohlo toto netradičné 
hudobné zoskupenie zavítať aj do 
menších slovenských miest. Na každom 
z ôsmich koncertov odzneli skladby 
vážnej hudby, niektoré venované 
slovenským autorom, iné zahraničným. 
Špeciálne pre túto sezónu som pre nás 
prearanžoval Serenádu č. 5 od Eugena 
Suchoňa, pretože tento skladateľ  má 
roku 2019 110. výročie narodenia.“ 

Okrem Suchoňovej serenády odzneli 
tieto diela: A. Dvořák: Sláčikové kvarteto 
F-dur, op. 96,  B. Bartók: Rumunské 
vianočné piesne (Arr. Andreas van 
Zoelen), C. Franck: Panis angelicus, J. F. 
Wade: Adeste fideles a skvelé Swingin‘ 
Christmas od L. Niehausa. Vianočný 
koncert, ktorý bol zároveň posledným 
hudobným podujatím počas adventu, 
zožal veľký úspech a publikum si 
vyžiadalo aj niekoľko prídavkov.                                        

                                                                                  -red-

Vrútočan

 Nie je im ľahostajné pomáhať...
    Vo Vrútkach sa v nedeľu 23. decembra 
varila kapustnica pre ľudí bez domova. 

Podujatie bolo zorganizované pod záštitou 
vrútockého primátora a na počesť Lukáša 
Ďuranu, ktorý tragicky zahynul. Práve 
Lukáš, ktorý miloval život a mal rád ľudí 
bol tvorcom myšlienky usporadúvať 
podujatia, ktorými sa pomáha slabším. 
Toto „žezlo“ prevzali jeho kamaráti, ktorí 
už ôsmy raz varili kapustnicu, rozdávali 
koláče, potraviny, ovocie, oblečenie. Tento 
rok sa k nim pridalo aj niekoľko poslancov 

vrútockého mestského zastupiteľstva 
a príslušník Mestskej polície Martin Levčík, 
ktorý nevynechal pomoc ľuďom bez 
domova ani jeden rok. Poslednú adventnú 
nedeľu mali tí, ktorí sa zišli na pešej zóne, 
k sebe bližšie ako inokedy. Bolo vidieť, 
ako ťažko sa žije niektorým z nás... Nie je 
týmto ľuďom jednoduché zaujať miesto 
v spoločnosti...Aspoň v tento deň snáď 
pocítili, že nie sú sami.
Na jubilejnom desiatom ročníku 
vrútockého country kotlíka sa organizátori 
zaviazali venovať výťažok zo vstupného 
na detskú onkológiu. 
Sumu 1500 eur prevzala 23. januára 2019 
MUDr. M. Murgašová, od organizátorov 
M. Gašparíka a P. Stankovianskeho. Vďaka 
podpore sa už mohla pochváliť nábytkom, 
ktorý zakúpili. V najbližších dňoch ešte 
plánujú vymaľovať a zriadiť detský kútik 
v čakárni pri Ambulancii pediatrickej 

hematológie a onkológie. Zásluhu mali aj 
všetci návštevníci kotlíka, pretože práve 
zaplatením vstupného, podporili dobrú vec. 
   V posledných dňoch, kedy teploty 
klesajú pod bod mrazu, nočná teplota 
dokonca až na mínus 15- 20 stupňov sú 
najzraniteľnejšou skupinou obyvateľov 
práve ľudia bez domova. Pomocnú ruku 
týmto ľuďom poskytlo mesto Vrútky. 
V súčinnosti s mestskou políciou 
a s terénnymi sociálnymi pracovníkmi 
zabezpečovali od 22. januára 2019 
v priestoroch Kina 1. máj denne teplú 
polievku bezdomovcom a podľa ich 
záujmu aj odvoz do útulku Dobrý pastier 
v Kláštore pod Znievom, ktorý mesto 
každoročne finančne podporuje. Túto 
možnosť zatiaľ využili len dvaja        -red-
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Výsledky :
Muži do 39 rokov
Branislav Šarkan                 34:09.660
Robin Bučo  36:07.950
Matúš Vlčko  36:43.620
Muži od 40 do 49 rokov 
Ján Holiga  38:03.810
Castanys Rod. Daniel 38:07.660
Milan Plevák  38:40.220
Muži od 50 do 59 rokov 
Ján Bujňák  48:06.130
Marián Vasil  48:15.600
Branislav Ballo       48:39.620
Muži nad 60 rokov
Pavol Jankech  42:20.620
Róbert Berky  42:21.360
Milan Nemček  45:56.640
Ženy do 39 rokov 
Dana Ignačáková  43:34.690
Radka Prívarová                 44:14.860
Monika Chovanová 45:17.080
Ženy nad 40 rokov 
Darina Krausová                 45:22.710
Monika Pieczora   47:17.440
Lívia Uličianská  51:38.890
Starší žiaci 
Ján Redecha  7:43.480
Tomáš Mencel  8:50.770
Samulel Laco                     10:35.120
Staršie žiačky 
Nikola Maťková                  9:35.470
Mladší žiaci 
Martin Maťko  8:10.420
Milan Ursíny  9:14.350
Niko Soldán  9:14.770
Mladšie žiačky
Miriam Hajrová                  10:43.390
Klára Csintalanová  11:40.290
Liliana Zukalová                 11:40.710

Víťaz Braňo Šarkan s dcérkou 
tesne po dobehnutí do cieľa Pretekári pred hromadným štartom 

SILVESTROVSKÉ HLUCHOVO ŽILO HOKEJBALOM

   Na Silvestra sa pred pohostinstvom 
Hradisko konal už dvadsiaty tradičný 
hokejbalový turnaj pre viaceré vekové 
kategórie. Súťažili deti, dospelí, muži, 
ale aj ženy. Zišlo sa okolo dvesto ľudí, 
podával sa varený punč a vynikajúca 
fazuľovica. Veľká vďaka patrí najmä 
tohtoročným organizátorom  Marianovi 

Vaňkovi a Radovi Severovi. Akcia sa 
zavŕšila ocenením najlepších športovcov 
a tombolou. Je obdivuhodné, že sa takto 
Hluchovčania stretávajú už dvadsať rokov. 
„Základná myšlienka bola, aby sa ľudia, 
ktorí prichádzajú do Hluchova, spoznali, 
aby sme vedeli, kto sem prišiel bývať, a 
aby deti, ktoré chodia po uliciach, vedeli 
pozdraviť svojich susedov, aby vedeli kto je 
kto, aby sa zoznámili, zdravili a spolu pekne 
nažívali na Hluchove,“ povedal zakladateľ 
podujatia René Guráň.  Želáme občanom 
Hluchova, aby im priateľské susedské 
vzťahy vydržali aj naďalej, aby mohli 
uskutočňovať ďalšie ročníky tohto skvelého 
športovo-spoločenského podujatia. Ako to 
na Hluchove vyzeralo, si môžete pozrieť 
kliknutím odkazu na video.                     -red-

Zo života rádioklubu 
OM3KFV 
   Tretí novembrový víkend sa 9 členov 
Rádioklubu OM3KFV Vrútky zúčastnilo 
na 44. ročníku Národného stretnutia 
rádioamatérov Tatry 2018 v Poprade. 
Vrútocký rádioklub tu spoločne 
z  rádioklubom OM3KHE Turany 
zabezpečoval výstavu historickej 
rádiotechniky. V tomto roku bola 
venovaná počítačom Atari a Sinclair. 
Úrad pre reguláciu elektronických 
komunikácií a poštových služieb povolil 
vrútockým rádioamatérom používať v 
období od 23. 11. 2018 až do 31. 12. 
2018 pri príležitosti  nedožitých 50. 
narodenín Alexandra Vladára  (OM3SV) 
príležitostný volací znak: OM50SV. 
Alexander Vladár nás nečakane opustil 
vo veku 48 rokov 20. 7. 2017.  Šaňo 
bol predsedom a vedúcim operátorom 
nášho Rádioklubu OM3KFV Vrútky. 
Bol zanietený experimentátor a 
excelentný konštruktér. Skonštruoval 
všetky anténne systémy,  vďaka ktorým 
môžeme súťažiť a reprezentovať mesto 
Vrútky. Na Kľačianskej Magure s nami 
absolvoval veľmi veľa medzinárodných 
rádioamatérskych súťaží. Spomeňte 
si na neho spolu s nami, členmi 
rádioklubu, keď budeme vysielať 
signály OM50SV do éteru a Šaňovi do 
neba.                                 
                        Bohuslav Slezák – OM6ABS

   Vo Vrútkach sa posledný deň 
roku 2018 konal jeden z najstarších 
silvestrovských behov v rámci 
Slovenska. Nepretržite od roku 
1981 sa nadšenci pohybu stretávajú 
dopoludnia na Silvestra, aby si zmerali 
svoje sily vo vytrvalostnom behu. 
Tento rok to bol už 38. ročník. Podujatie 
sa uskutočnilo vďaka organizátorom 
z občianskeho združenia Turčiansky 
amatérsky triatlon Martin za podpory 
mesta Vrútky a v spolupráci s TJ Sokol 
Vrútky. Odštartovaní boli najprv bežci 
štyroch mládežníckych kategórií 
– beh na 2 km a potom dospelí 
bežci. Pretekári absolvovali päť 
okruhov po pešej zóne a vrútockých 
komunikáciách, spolu 10 km. Štart 
aj cieľ bol na pešej zóne. Dospelí už 
tradične súťažili v šiestich vekových 
kategóriách a nechýbali ani zahraniční 
pretekári. Do cieľa dobehlo 17 detí a 
97 dospelých bežcov.                              -red-

NA SILVESTRA VO VRÚTKACH TRADIČNE BEHOM...

Najrýchlejšie ženy: sprava Radka 
Prívarová, Dana Ignačáková,
Monika Chovanová spolu 
s organizátorom Danom Konečným 

https://www.youtube.com/watch?v=ZiSzpdMZelA&feature=youtu.be 
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ÚSPECHY PVK

   Krátku jesennú prestávku pred ďalším 
ročníkom slovenských ligových súťaží 
vo vodnom póle Vrútočania využili na 
aktívnu prípravu. Členovia a členky 
mužskej aj ženskej zložky PVK Vrútky sa 
zúčastnili na medzinárodných turnajoch 
EU Nations Club Cup v Prahe, kde ženy 
obsadili veľmi peknú konečnú 5. a muži 
8. priečku. 
Ligovú sezónu odštartovali obe seniorské 
družstvá turnajmi Slovenského pohára, 
ktorý priniesol mužom konečné 7. 
miesto. Ženám sa nepodarilo obhájiť 
titul spred roka a skončili na 3. mieste. 
V októbri si ešte hráči do 18 rokov 
odskočili do Poľska na dobre obsadený 
medzinárodný Turnaj o Puchar 
Niepodleglosci Gliwice 2018, kde 
po vynikajúcom tímovom výkone 
vybojovali striebro, a vodnopólová ligová 

sezóna sa mohla naplno rozbehnúť. 
PVK Vrútky sa v tejto sezóne predstaví 
vo všetkých súťažných kategóriách 
vodného póla okrem kadetiek do 17 
rokov a už úvodné Zimné majstrovstvá 
SR v jednotlivých kategóriách naznačili, 
aké výsledky v dlhodobých súťažiach by 

sa dali očakávať, keď najlepší výsledok 
zaznamenali juniorky, ktoré skončili na 
ZM SR strieborné; krásny úspech 
zaznamenali aj deti v kategórii do 11 

rokov, ktoré po náročných zápasoch na 
ZM SR zopakovali svoje umiestnenie z 
minulého roka a veľmi potešili ziskom 
bronzových medailí. Vrútockí muži 
sa ešte pred Vianocami zúčastnili na 
tradičnom turnaji Dunajský pohár, kde v 
konkurencii ďalších troch extraligových 
mužstiev KVP Nováky, ŠK Hornets Košice 
a Pirana SC Topoľčany s vyrovnanou 
zápasovou bilanciou  – výhra, remíza, 
prehra – nakoniec obsadili skvelé 2. 
miesto (teší najmä skalp mladého 
nováckeho družstva). 
Najúspešnejší ligový štart v novom 
roku 2019 zatiaľ zaznamenalo družstvo 
junioriek PVK Vrútky, ktoré v prvom 
kole s výrazným náskokom zvíťazilo vo 
všetkých úvodných zápasoch (PVKVR 
– KVPP 15 : 6, PVKVR – SUKBA 17 : 2, 
PVKVR – PITOP 27 : 8) a je pripravené v 
ďalších kolách tvrdo bojovať o konečné 
prvenstvo.                    Mirka Dvoranová
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